

**No. 44910. Multilateral**

CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [United Nations, Treaty Series, vol. 2515, I-44910.]

RATIFICATION

**Andorra**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 11 March 2014*

*Date of effect: 10 April 2014*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 11 March 2014*

RATIFICATION (WITH DECLARATION)

**Georgia**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 13 March 2014*

*Date of effect: 12 April 2014*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 13 March 2014*

*Declaration:*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

Georgia interprets article 12 of the Convention in conjunction with respective provisions of other international human rights instruments and its domestic law and will therefore interpret its provisions in a way conferring the highest legal protection for safeguarding dignity, physical, psychological and emotional integrity of persons and ensuring integrity of their property.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

La Géorgie interprète l'article 12 de la Convention en conformité avec les dispositions correspondantes d'autres instruments internationaux relatifs aux droits de l'homme et sa législation interne et interprétera donc les dispositions de la convention de manière à conférer le plus haut niveau de protection juridique pour garantir la dignité et l'intégrité physique, psychologique et émotionnelle des personnes et assurer l'intégrité de leurs biens.

**N° 44910. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2515, I-44910.]

RATIFICATION

**Andorre**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 11 mars 2014*

*Date de prise d'effet : 10 avril 2014*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 11 mars 2014*

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)

**Géorgie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 13 mars 2014*

*Date de prise d'effet : 12 avril 2014*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 13 mars 2014*

*Déclaration :*

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2518, A-44910.*]

*RATIFICATION*

**Andorra**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 11 March 2014*

*Date of effect: 10 April 2014*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 11 March 2014*

PROTOCOLE FACULTATIF SE RAPPORTANT À LA CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2518, A-44910.*]

*RATIFICATION*

**Andorre**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 11 mars 2014*

*Date de prise d'effet : 10 avril 2014*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 11 mars 2014*